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OBČINA  DIVAČA 
OBČINSKI SVET 
Kolodvorska ul ica 3/a, 6215 Divača  
Tel . :  05/731 09 30; Fax: 05/731 09 40  
www.divaca.si ;  obcina@divaca.si  

       
Številka: 032-0010/2020-02 

Datum: 16.12.2020 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 
14. redne  seje Občinskega sveta Občine Divača, ki je potekala v sredo   

dne  16.12.2020 v obliki  videokonference . 

  

 

Sejo je v uvodu vodila svetnica Damijana Gustinčič – po  pooblastilu županje, ki se zaradi tehničnih 

motenj ni mogla povezati na sejo preko zooma  in se je pridružila  nekoliko kasneje 

 

Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta Občine Divača (v nadaljevanju: člani 

sveta): 

BRUNO BOMBAČ  

DAMIJANA GUSTINČIČ 

IVAN KOVAČIČ 

JERNEJ FRANC PREMRL 

KLEMEN DELAK  

MIRJAM FRANKOVIČ-FRANETIČ 

NIVES SKUK 

URŠA SKERBIŠ ŠTOK  

 

Opravičeno odsotni člani sveta: 

BRUNO KOCJAN 

DOBRIVOJ SUBIČ 

MARTIN PRELC 

 

Ostali prisotni: 

ALENKA ŠTRUCL DOVGAN  -  županja Občine Divača 

ALENKA KOVAČIČ – Občinska uprava  

VESNA PAVLOVČIČ – Občinska uprava  

ZDENKA HREŠČAK – Občinska uprava  

MAJA  BURKELJCA -  »V prostoru« d.o.o.  Ilirska Bistrica 

TATJANA CERKVENIK - zapisničarka  

 

Seja se je pričela ob 17.00  preko videokonference.  Navzočih je bilo 8 članov sveta.  

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 14. redne seje  Občinskega sveta Občine 

Divača.  

 

DNEVNI  RED: 

1. Poročilo o realizaciji sklepov prejšnje seje OS in poročilo županje 

2. Predlog proračuna Občine Divača za leto 2021 

3. Odlok o razglasitvi cerkve sv. Kancijana na Barki za kulturni spomenik lokalnega pomena 

4. Seznanitev z dodatno opredelitvijo do pobud za spremembe in dopolnitve OPN Občine 

Divača, št. 2 - pobude pod zaporedno št. 21, 22, 23 in 34 

http://www.divaca.si/
mailto:obcina@divaca.si
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5. Informacija o pripravi osnutka občinskega podrobnega prostorskega načrta OPPN GC 

Senožeče 

6. Imenovanje: 

- članov v Nadzorni odbor Občine Divača  

- predstavnika Občine Divača v Razvojni svet regije Istra-Kras-Brkini  

- skupnega predstavnika Občin Hrpelje-Kozina, Komen in Divača v svet javnega zavoda 

Kosovelova knjižnica Sežana 

- kandidatov za sodnike porotnike  

7. Poročilo odborov in komisij 

8. Pobude in vprašanja  

 

 

Predsedujoča, Damijana Gustinčič je  pozdravila vse prisotne.  Ugotovila je sklepčnost. 

Predlagala je potrditev zapisnika 13. redne seje OS, ki so ga člani sveta prejeli v gradivu. 

Na predlagan zapisnik ni bilo pripomb. 

 

Predlagala je glasovanje  

PREDLOG SKLEPA:  Sprejme  se zapisnik  13. redne  seje OS z dne 11.11.2020 v predlagani 

vsebini.   

 

Navzočnost je priglasilo 8 članov sveta. 

ZA je glasovalo  8  članov sveta (B. BOMBAČ, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,  K. 

DELAK,  M. FRANKOVIČ FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK ). 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

V nadaljevanju je predlagala potrditev dnevnega reda 14. redne seje OS.  

Na predlagan dnevni red  ni bilo pripomb.  

 

Predlagala je glasovanje   

PREDLOG SKLEPA:  V predlagani vsebini se potrdi dnevni red 14. redne seje OS . 

 

Navzočnost je priglasilo 8 članov sveta. 

ZA je glasovalo  8  članov sveta (B. BOMBAČ, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,  K. 

DELAK, M. FRANKOVIČ FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK ). 

PROTI je glasovalo 0 član sveta.   

Sklep je bil sprejet. 

 

Seji sveta se je v nadaljevanju  pridružila županja Alenka Štrucl Dovgan in prevzela vodenje seje. 

 

 

AD 1 

POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV PREJŠNJE SEJE OS IN POROČILO ŽUPANJE 

 

Županja je podala kratko poročilo o realizaciji sklepov sprejetih na  13. redni seji Občinskega sveta.  Vsi 

sklepi so bili realizirani.  

V nadaljevanju je županja  prisotne seznanila s tekočimi informacijami in  dogodki v obdobju od 

zaključka prejšnje seje Občinskega sveta, pa do tega dne. Podala je informacije o:  

- zaključku investicijskih del na projektu  izvedbe kanalizacije Betanja-Matavun-Škocjan, kjer so 

bila izvedena dodatna dela v višini 94.000,00 € (zaradi izkopavanja arheoloških najdbišč) 

polovica teh sredstev se  pokrije  iz razpisa, od PŠJ je Občina v skladu z dogovorom  prejela 

30.000,00 € za izvedbo priključkov krajanom; 

- zaključku investicije tržnice v Divači. 
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AD 2 

PREDLOG PRORAČUNA OBČINE DIVAČA ZA LETO 2021 

 

Uvod v predlagano točko je podala županja Alenka Štrucl Dovgan. Pojasnila je, da je predlagan  

proračun Občine Divača za leto 2021 uravnotežen in pripravljen za javno obravnavo. Določiti je 

potrebno datum javne obravnave. 

V nadaljevanju je uslužbenka Občinske uprave Vesna Pavlovčič predstavila ključne zadeve, ki so se 

spremenile od prvotnega osnutka predloga proračuna Občine Divača za leto 2021 z dne 27.11.2021,vse 

do današnjega dne. V predlagan dokument  so vnešene  pripombe svetnikov podane na neformalni seji 

sveta. Opozorila je, da je potrebno doreči  za kakšen namen  se bodo porabila sredstva iz 23. člena, v 

višini 424.000,00 €.  Po novem bodo ta sredstva v Občino prihajala mesečno, po dvanajstinah.  

 

V razpravi je županja  pojasnila, da je gradbeno dovoljenje za  izgradnjo ČN v Divači pridobljeno in 

predlaga, da se čim več sredstev iz 23. člena usmeri v to investicijo. Po njenem  sta najbolj nujni 

investiciji v Divači izgradnja ČN in širitev šole. Občina z lastnimi sredstvi ne bo mogla sama izpeljati 

teh investicij, zato je potrebno računati na razpise. Pri tem je opozorila, da je potrebno z pripravo 

dokumentacije za širitev šole pohiteti, ker je predviden razpis že v sredini prihodnjega leta. Za vse ostale 

investicije, pa je stvar odločitve svetnikov.  

Predsednica Odbora za finance Damijana Gustinčič je povzela  dosedanje aktivnosti glede postopka 

sprejemanja proračuna za leto 2021. Poudarila je, da tako Odbor za finance kot tudi Občinski svet imata 

tendenco, da se   postopek sprejemanja proračuna nadaljuje s ciljem,  da se ga čim prej sprejme in s tem 

omogoči Občini kandidiranje na  možnih  razpisih.  

Podala  je informacije o poteku seje  Odbora za finance in sprejetih stališčih  Odbora, da se sredstva iz 

23. člena porabi za tiste investicije, ki so v občini nujne in po vrsti prednostne. Odbor za finance je 

predlagal, da se izdela  prioritetno listo investicij,  da jo oblikuje in sprejme Občinski svet. Soglaša s 

prioriteto naslednjih investicij: 

- priprava dokumentacije za širitev šole v Divači; 

- priprava projektne dokumentacije za sanacijo zidu in ceste od Škofeljskem mostu proti Famljam; 

- sanacija ceste v Gornje Ležeče; 

- izgradnja Vaškega doma v Dolnjih Ležečah; 

- izgradnja ČN v Divači.  

Vseh navedenih investicije pa 23. člen ne more zajeti, v razpravi so bile zajete smernice za nadaljnje 

delo.  

 Odbor za finance soglaša, da se postopek sprejemanja proračuna za leto 2021 nadaljuje.  

 

V razpravi je občinski svetnik Ivan Kovačič predstavil  dopis, ki ga je podpisala skupina svetnikov 

Občine Divača (Damijana Gustinčič, Nives Skuk, Bruno Bombač, Mirjam Frankovič Franetič, Urša 

Skerbiš Štok, Martin Prelc, Klemen Delak ,Ivan Kovačič) in naslovila na županjo, Občinski svet in 

Občinsko upravo,  v zvezi s predstavljenim  predlogom proračuna za leto 2021, v naslednji vsebini:  

Odlok o proračunu najpomembnejši odlok, ki se v tekočem letu sprejema in je osnova za delovanje 

občine in vseh podsistemov, ki jih občina sofinancira. Menimo, da moramo pred sprejetjem proračuna 

določiti nekatere prioritete ter s strani občinske uprave oziroma županje prejeti še dodatna pojasnila k 

proračunu.  

1. Prednostne investicije v letu 2021 

Sredstva za sofinanciranje investicij (23. člen ZFO), ki je v novem zakonu (Zakon o finančni 

razbremenitvi občin 21. člen) vsebinsko preoblikovan v sredstva za uravnoteženje razvitosti občin in 

stopi v veljavo z dnem 1.1.2021. Navedena sprememba načeloma občinam prinaša precej manevrskega 

prostora za porabo omenjenih sredstev, saj bodo sredstva občinam izplačana po dvanajstinah, kot tekoči 

transfer za tekoče naloge primerne porabe. Sredstva se ne bodo več nakazovala v navezavi na 

posamezen projekt in višina le teh ne bo več določena z podpisom pogodbe med pristojnim ministrstvom 

in občino. Naše mnenje pa je, da se poraba sredstev, katerih višina je v proračunu za leto 2021 že 

določena vseeno namensko porabijo, po prej dogovorjenem in s sklepom občinskega sveta potrjenim 

prednostnim vrstnim redom. Prednostne investicije naj bodo: 

− Razširitev OŠ Divača, projektna dokumentacija in gradbeno dovoljenje ter začetna faza 

izgradnje, 
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− Sanacija ceste in podpornega zidu Škoflje – Famlje  

− Ureditev medgeneracijskega centra Dolnje Ležeče 

− Sanacija ceste Gornje ležeče 

2. Pojasnila k proračunu za leto 2021 

Za sprejetje proračuna želimo prejeti informacije o ključnih investicijah predvidenih v letih 2021 in 

2022 ter pojasnila k kadrovskim načrtom in finančnim učinkom, že sprejetih sprememb v organizaciji 

občinske uprave: 

− Za sprejetje proračuna potrebujemo informacijo o načinu financiranja izvedbe projekta 

razširitev OŠ Divača ter finančni načrt izvedbe omenjene investicije z vsemi možnimi viri 

financiranja, 

− Dne 14.12.2020 smo bili s strani županje obveščeni, da je bilo izdano gradbeno dovoljenje za 

izgradnjo čistilne naprave v Divači, občina naj v prihodnjem letu poskrbi za pričetek priprave 

vsega potrebnega za izvedbo investicije. V letu 2021 želimo, da nam občina predstavi finančni 

načrt izvedbe omenjene investicije z vsemi možnimi viri financiranja. 

− Predstavitev finančnih učinkov ustanovljenega režijskega obrata. V kolikor so učinki v letu 2020 

težko definirani, vas prosimo, za projekcijo finančnih učinkov v letu 2021. V predstavitvi naj 

bodo jasno predstavljene tudi zadolžitve in naloge režijskega obrata. 

− Zaradi planiranega povečanja števila zaposlenih želimo prejeti dodatno obrazložitev 

kadrovskega načrta z opisom del in nalog posameznih delovnih mest. Na podlagi plana želimo 

obrazložitev finančnih učinkov dodatnega zaposlovanja, saj se morajo dodatne zaposlitve 

odražati v dejanski potrebi. 

− Občina je naročila izvedbo nove sistemizacije delovnih mest, prosimo za poročilo in prikaz 

glede učinkov in predloga sistemizacije pripravljenega s strani izvajalca. 

O vseh ostalih investicijah v proračunu 2021, ki niso na zgoraj navedenem seznamu, želimo, da se nam 

predstavi njihov način poteka izvedbe in vire financiranja. Odgovore naj se posreduje najprej v pisni 

obliki in se jih nato pred sprejetjem predstavi tudi na neformalni seji. Sejo se organizira skladno s 

trenutno veljavnimi  (COVID-19) ukrepi.  

Za odgovore se vnaprej zahvaljujejo. 

 

(V prilogi zapisnika 14. redne seje Občinskega  so navedeni tudi odgovori in vsa pojasnila županje, 

vezana na prejeti dopis občinskih svetnikov).  

 

V nadaljnji razpravi so člani Občinskega sveta  soglašali  s predlogom sklepa Odbora za finance,  da se 

postopek sprejemanja proračuna nadaljuje in da se  v predlagani vsebini sprejme  Sklep o javni razpravi 

predloga proračuna Občine Divača za leto 2021, s popravljenim datum javne razgrnitve, ki po novem  

traja do 15.1.2021. Soglašali so  tudi s potrditvijo ostalih dveh predlaganih sklepov Odbora za finance.  

 

Po zaključeni razpravi je županja  dala na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA: O predlogu Odloka o proračunu Občine Divača za leto 2021 se opravi 

javna razprava.  Javna razprav poteka od petka 18.12.2020 do petka 15.01.2021.   

Predlog Proračuna Občine Divača za leto 2021 se objavi na internetni strani Občine Divača 

www.divaca.si.  

V  času javne razprave obravnavajo predlog proračuna delovna telesa sveta, sveti ožjih delov 

občine ter zainteresirana javnost. Pripombe in predlogi k predlogu proračuna se pošljejo županji 

Občine Divača:  

- pisno na naslov: Občina Divača, Kolodvorska ulica 3 a, 6215 Divača, s pripisom 

»Pripombe na predlog proračuna Občine Divača za leto 2021« ali 

- v elektronski obliki na elektronski naslov občine: obcina@divaca.si.   

 

Pri glasovanju je bilo navzočih 8 članov sveta.  

ZA je glasovalo 8 članov sveta (B. BOMBAČ, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,  K. 

DELAK, M. FRANKOVIČ FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK ). 

PROTI  je glasoval  0 član sveta.  
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Sklep je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA: Na neformalno sejo Občinskega sveta se povabi pripravljalca   Stojana 

Lipolda in soizvajalca  idejne zasnove širitve Osnovne šole Divača, da predstavita idejno rešitev 

za širitev šole.  

 

Pri glasovanju je bilo navzočih 8 članov sveta.  

ZA je glasovalo 8 članov sveta (B. BOMBAČ, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,  K. 

DELAK, M. FRANKOVIČ FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK ). 

PROTI  je glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA: Občinski svet predlaga, da Občinska uprava pripravi ocenjene vrednosti 

posameznih investicij: 

- izvedba sanacije ceste Škofeljski most – Famlje 

- izvedba sanacija ceste Gornje Ležeče 

- izgradnja vaškega doma Dolnje Ležeče 

 

Pri glasovanju je bilo navzočih 8 članov sveta.  

ZA je glasovalo 8 članov sveta (B. BOMBAČ, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL, K. 

DELAK, M. FRANKOVIČ FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK ). 

PROTI  je glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 3 

ODLOK O RAZGLASITVI CERKVE SV. KANCIJANA NA BARKI ZA KULTURNI 

SPOMENIK LOKALNEGA POMENA 

 

Strokovna uslužbenka Občine Divača Zdenka Hreščak je podala podrobno obrazložitev k predlogu 

Odloka o razglasitvi cerkve sv. Kancijana na Barki za kulturni spomenik lokalnega pomena. 

S predlaganim odlokom se na podlagi podanega  predloga Zavoda za kulturno dediščino,  podaja 

predlog za razglasitev cerkve sv. Kancijana na Barki  za kulturni spomenik lokalnega pomena.  

Lastnik tega objekta je Župnija Vreme. Lastnik je podal soglasje za razglasitev cerkve sv. Kancijana 

na Barki za kulturni spomenik lokalnega pomena. Lastnik se namreč namerava v prijaviti na Javni  

Razpis Ministrstva za kulturo za pridobitev sredstev sofinanciranja za leto 2022, ki bo predvidoma 

objavljen do konca tega meseca. Pogoj za prijavo na ta razpis pa je, da je objekt že razglašen za 

kulturni spomenik lokalnega pomena, do datuma objave razpisa. 

Sprejem Odloka za Občino Divača nima neposrednih finančnih posledic.   

Odborom in Občinskemu svetu se predlaga, da predlog odloka obravnavajo v prvem in drugem branju 

na isti seji (da se obravnavi združita), saj se med prvo in drugo obravnavo ne pričakuje sprememb, 

ker je predlog Odloka pripravljen na podlagi vzorca odloka o razglasitvi za kulturni spomenik 

lokalnega pomena Ministrstva za kulturo in strokovnih podlagah zavoda.  

Predlagan dokument sta predhodno obravnavala Statutarno pravna komisija in Odbor za negospodarstvo 

in ga v predlagani obliki potrdila. V razpravi je bilo podano vprašanje ali vplivno območje spomenika, 

ki obsega kar nekaj parcel (navedene v grafični prilogi iz dopisa-strokovne podloge za razglasitev 

Zavoda za kulturno dediščino točka VII.2), posega kaj v prostorski ureditveni načrt Občine Divača na 

Barki…oz. ali so v vplivnem območju tudi kašne parcele, ki so predvidene v občinskem planu  za 

pozidavo oz. kakšen drugačen namen, ki ne bi prenesel pogojev varovanja vplivnega območja…… 

Odgovor na zastavljeno vprašanje, je do seje sveta pripravila  uslužbenka  Občinske uprave Alenka 

Kovačič. Občinskim svetnikom je posredovala  izsek iz PISO, ki izkazuje, da so na  območjih ZK  

dopustne naslednje gradnje: 

ZK – POKOPALIŠČA  

1. Dopustni objekti in dejavnosti: 

– 24204 Pokopališča; 
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– 12721 Stavbe za opravljanje verskih obredov; 

– 12722 Pokopališke stavbe; 

– 12304 Stavbe za storitvene dejavnosti: samo za potrebe območja. 

Upoštevati pa je potrebno tudi posebne PIP za EUP BA-5 (kar je bilo svetnikom tudi posredovano).  

Območje je že sedaj v registru nepremične kulturne dediščine opredeljeno kot sakralna stavbna 

dediščina in je pri gradnji potrebno upoštevati varstveni režim, ki zanjo velja (pogoji ZVKDS), v 

primeru, da se opredeli območje kot kulturni spomenik lokalnega pomena, se upoštevajo tudi varstveni 

režim določen v odloku. 

Na seji sveta je o predlaganem aktu potekala krajša razprava. Člani Občinskega sveta na predlagan 

dokument niso imeli pripomb.  

 

Županja  je dala na glasovanje  

PREDLOG SKLEPA:  V  predlagani obliki  se sprejme Odlok o razglasitvi cerkve sv. Kancijana  

na Barki  za kulturni spomenik lokalnega pomena.   

  

Pri glasovanju je bilo navzočih 8 članov sveta.  

ZA je glasovalo 8 članov sveta (B. BOMBAČ, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,  K. 

DELAK, M. FRANKOVIČ FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK ). 

PROTI  je glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 4 

SEZNANITEV Z DODATNO OPREDELITVIJO DO POBUD ZA SPREMEMBE IN 

DOPOLNITVE OPN OBČINE DIVAČA, ŠT. 2 - POBUDE POD ZAPOREDNO  

ŠT. 21, 22, 23 IN 34 

 

Uslužbenka občinske uprave Alenka Kovačič je prisotne  seznanila z dodatno opredelitvijo do pobud za 

spremembe in dopolnitve OPN Občine Divača, št. 2 - pobude pod zaporedno št. 21, 22, 23 in 34. 

Dodatno opredelitev do pobud je pripravil izdelovalec sprememb in dopolnitev OPN, št. 2 – podjetje 

»V prostoru« d.o.o., njegova predstavnica Maja Burklejca je v nadaljaevanju podala podrobne 

obrazložitve.  

Zadevo je predhodno obravnaval  Odbor za prostorsko načrtovanje in okolje. Člani Odbora se strinjajo 

z opredelitvijo do pobud pod zaporedno št. 21, 23 in 34.  Predlagajo, da se pobudo pod zaporedno št. 22 

opredeli kot primerno, z obrazložitvijo, da se tudi na tej strani regionalne ceste nahajajo stanovanjske 

hiše ter da je do parcele omogočen dostop neposredno z regionalne ceste. 

Na seji sveta je potekala krajša razprava, v kateri so člani sveta podprli predlog Odbora za prostorsko 

planiranje in  gospodarjenje z nepremičninami.  

 

Po zaključeni  razpravi je županja  dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  Občinski svet se je seznanili z dodatnimi opredelitvami do pobud pod 

zaporedno številko 21, 22, 23 in 34 v postopku sprememb in dopolnitev Občinskega prostorskega 

načrta Občine Divača,št. 2. 

Občinski svet  soglaša z opredelitvijo do pobud pod zaporedno št. 21, 23 in 34.  

Občinski svet predlaga, da se pobudo pod zaporedno št. 22 opredeli kot primerno, z obrazložitvijo, 

da se tudi na tej strani regionalne ceste nahajajo stanovanjske hiše ter da je do parcele omogočen 

dostop neposredno z regionalne ceste. 

 

Pri glasovanju je bilo navzočih 8 članov sveta. 

ZA je glasovalo 8 članov sveta (B. BOMBAČ, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,  K. 

DELAK,  M. FRANKOVIČ FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK ). 

PROTI  je glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 



 

 

7 

 

 

AD 5 

INFORMACIJA O PRIPRAVI OSNUTKA OBČINSKEGA PODROBNEGA 

PROSTORSKEGA NAČRTA OPPN GC SENOŽEČE 

 

Uslužbenka Občinske uprave Alenka Kovačič je podala uvodne informacijo o pripravi osnutka 

občinskega podrobnega prostorskega načrta (v nadaljevanju: OPPN) GC Senožeče. 

V nadaljevanju je Maja Burkeljca, predstavnica podjetja »V prostoru« d.o.o.,  Ilirska Bistrica, kot 

pripravljalka  tega osnutka, podala vsebinske obrazložitve. 

Z osnutkom OPPN GC Senožeče  se je predhodno seznanil Odbor za prostorsko načrtovanje in okolje. 

V razpravi je član odbora Martin Prelc  izrazil nestrinjanje z odmiki od parcelnih mej (zlasti glede mejnih 

ograj, mejnih in podpornih zidov), kot so predlagani v Odloku o OPPN GC Senožeče. Odbor za 

prostorsko načrtovanje  je po zaključeni razpravi sprejel predlagan sklep, da se postopek priprave OPPN 

GC Senožeče  lahko nadaljuje.  

Člani Občinskega sveta na predlagan osnutek OPPN GC Senožeče niso imeli pripomb.   

 

Županja je dala na  glasovanje: 

PREDLOG SKLEPA: Občinski svet Občine Divača se je seznanil z osnutkom občinskega 

podrobnega prostorskega načrta GC Senožeče (OPPN GC Senožeče). 

Postopek OPPN GC Senožeče se lahko nadaljuje. 

 

Pri glasovanju je bilo navzočih 8 članov sveta. 

ZA je glasovalo 8 članov sveta (B. BOMBAČ, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,  K. 

DELAK,  M. FRANKOVIČ FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK ). 

PROTI  je glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 6 

                                                         IMENOVANJE: 

ČLANOV V NADZORNI ODBOR OBČINE DIVAČA, PREDSTAVNIKA OBČINE DIVAČA V 

RAZVOJNI SVET REGIJE ISTRA-KRAS-BRKINI, SKUPNEGA PREDSTAVNIKA OBČIN 

HRPELJE-KOZINA, KOMEN IN DIVAČA V SVET JAVNEGA ZAVODA KOSOVELOVA 

KNJIŽNICA SEŽANA,  KANDIDATOV ZA SODNIKE POROTNIKE 

 

Predsednica KMVI Damijana Gustinčič je podala kratko obrazložitev o poteku aktivnosti v zvezi z 

imenovanjem novih članov v Nadzorni odbor, o prejeti odstopni izjavi članice Nadzornega odbora  Ane 

Požrlj in o izdanem tretjem pozivu za predlaganje kandidatov v Nadzorni odbor.  

V razpisanem roku Komisija ni prejela nobenega predloga  za imenovanje člana v Nadzorni  odbor, zato 

V zvezi z navedenim je Komisija sprejela tri sklepe, ki jih podaja v sprejem Občinskemu svetu . 

Člani Občinskega sveta na predlagane sklepe niso imeli pripomb. 

 

Županja je predlagala glasovanje.  

 

PREDLOG SKLEPA:  Na podlagi   odstopne izjave ANE POŽRL,  Vremski Britof 1, 6217 

Vremski Britof,  se imenovano razreši s funkcije članice Nadzornega odbora.  

 

Pri glasovanju je bilo navzočih 8 članov sveta.  

ZA je glasovalo 8 članov sveta. (B. BOMBAČ, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,  K. 

DELAK,  M. FRANKOVIČ FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK). 

PROTI  je glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA: V zvezi razrešitve dveh članov Nadzornega odbora, na podlagi podanih 

njihovih odstopnih izjav, se  Statutarno pravni komisiji  predlaga, da preuči, ali je Nadzorni odbor 
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sploh legitimen, če deluje samo z 1 članom in kaj to pomeni za nadaljnje delovanje Občine, ali je 

zakonsko sprejemljivo. 

 

Pri glasovanju je bilo navzočih 8 članov sveta.  

ZA je glasovalo 8 članov sveta  (B. BOMBAČ, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,  K. 

DELAK,  M. FRANKOVIČ FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK ). 

PROTI  je glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

PREDLOG UGOTOVITVENEGA SKLEPA: Ker v razpisanem roku  ponovno objavljenega 

poziva,  ni bil podan noben predlog za imenovanje članov v Nadzorni odbor, Občinski svet 

predlaga Občinski upravi, da poda širše obvestilo in objavi poziv za kandidiranje občanov v 

Nadzorni odbor Občine Divača v občinskem glasilu in na spletni strani Občine Divača. 

 

Pri glasovanju je bilo navzočih 8 članov sveta.  

ZA je glasovalo 8 članov sveta  (B. BOMBAČ, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,  K. 

DELAK,  M. FRANKOVIČ FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK ). 

PROTI  je glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

Predsednica Komisije je poročala o poteku aktivnosti glede imenovanja predstavnika Občine Divača v  

Razvojni svet regije Istra-Brkini-Kras Na podlagi objavljenega poziva je Komisija prejela samo en 

predlog, predlagateljice Damijane Gustinčič, ki predlaga, da se v omenjen organ imenuje občinskega 

svetnika Ivana Kovačiča.  

Člani komisije so ugotovili, da predlagan kandidat ustreza razpisnim pogojem in potrdili njegovo 

imenovanje ter ga predlagali v potrditev Občinskemu svetu. 

Člani Občinskega sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb.  

 

Županja je predlagala glasovanje.  

 

PREDLOG SKLEPA:  V Razvojni svet regije Istra-Brkini-Kras se kot predstavnik Občine Divača  

imenuje IVAN KOVAČIČ, Dolnje Ležeče 68, 6215 Divača  

 

Pri glasovanju je bilo navzočih 8 članov sveta.  

ZA je glasovalo 8 članov sveta  (B. BOMBAČ, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,  K. 

DELAK,  M. FRANKOVIČ FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK ). 

PROTI  je glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

Predsednica Komisije je podala informacije  v zvezi  dopisom Kosovelove knjižnice za imenovanje 

skupnega predstavnika Občin Hrpelje-Kozina, Komen in Divača v svet javnega zavoda Kosovelova 

knjižnica Sežana. Glede na  sklenjene dogovore med občinami ustanoviteljicami omenjenega zavoda, 

je za predlaganje skupnega kandidata  na vrsti Občina Komen. Komisija  je obravnavala prejeti  predlog 

Občine Komen in potrdila predlagano kandidatko – Matejo Grmek, Kobjeglava 48, 6222 Štanjel. 

Predlagan sklep se podaja v sprejem Občinskemu svetu.  

 

Županja je predlagala glasovanje.  

PREDLOG SKLEPA: Kot skupnega predstavnika  treh občin ustanoviteljic (Hrpelje-Kozina, 

Komen in Divača), se v Svet javnega zavoda Kosovelova knjižnica Sežana imenuje MATEJO 

GRMEK, Kobjeglava 47, 6222 Štanjel.   

 

Pri glasovanju je bilo navzočih 8 članov sveta.  

ZA je glasovalo 8 članov sveta  (B. BOMBAČ, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,  K. 

DELAK,  M. FRANKOVIČ FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK ). 
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PROTI  je glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

Predsednica Komisije je podala informacije glede objavljenega poziva za sodnike porotnike,  na podlagi 

katerega je  Komisija v razpisanem roku prejela 5 predlogov za imenovanje sodnikov porotnikov. Vsi 

prejeti predlogi so popolni in imajo priložene  podpisane izjave predlaganih  kandidatov, ki ustrezajo 

razpisanim pogojem. Iz prejetega dopisa Okrožnega sodišča v Kopru je razvidno, da bo za območje 

Občine Divača  imenovano 5 sodnikov porotnikov, od tega eden za mladoletniške zadeve. 

Komisija je v nadaljevanju potrdila vseh pet predlaganih kandidatov in jih predlaga v potrditev 

Občinskemu svetu.  

 

Županja je predlagala glasovanje.  

PREDLOG SKLEPA: Za  sodnike porotnike Okrožnega sodišča v Kopru, se predlaga naslednje 

kandidate:  

1. BRUNO KOCJAN,  Senožeče 114, 6224 Senožeče  

2. MOJCA MOŽE ŠKAPIN ,Potoče 1, 6224 Senožeče  

3. SUZANA SKERBIŠ, Zavrhek 18, 6217 Vremski Britof   

4. ORJANA GOMBAČ, Naklo 9, 6215 Divača  

Za sodnika porotnika za mladoletniške zadeve, se predlaga: 

5. DAMIJANA GUSTINČIČ, Kajuhova ulica 21/a, 6215 Divača  

 

Pri glasovanju je bilo navzočih 8 članov sveta.  

ZA je glasovalo 8 članov sveta  (B. BOMBAČ, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,  K. 

DELAK,  M. FRANKOVIČ FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK ). 

PROTI  je glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 7 

                                      POROČILO ODBOROV IN KOMISIJ 

 

Predsedniki posameznih Odborov in Komisij so stališča Odborov in Komisij vezanih na dnevi red 14. 

redne seje OS, podali pri posameznih točkah dnevnega reda.  

 

 

 

AD 8 

                                                            POBUDE IN VPRAŠANJA  

 

Odbor za finance: 

• Klemna Delak: 

Zanima ga, ali je Občina Divača prejela sredstva iz naslova »koncestnine za izkoriščanje rudnin« . 

Županja je pojasnila, da del teh sredstev je Občina že pridobila od CPK Koper. 

 

Odbor za prostorsko načrtovanje in okolje:  

• Bruno Bombač: 

Obžaluje, da ni bil pravočasno pripravljen projekt za sanacijo ceste čez Škofeljski most, kar bi 

omogočilo prijavo za pridobitev sredstev iz »23. člena«. 

• Martin Prelc: 

Je podobnega mnenja kot Bruno Bombač. Prepričan je, da bi bila cesta že sanirana, v kolikor bi bilo s 

strani Občine Divača dovolj razumevanja. 
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Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: 

• Člani Komisije predlagajo županji, da Komisijo za  spremljanje izgradnje II. tira popolni  z 

imenovanjem dveh novih članov (en izmed novo imenovanih članov mora biti član Občinskega 

sveta), da bo na tak način omenjena komisija močnejša in učinkovitejša. 

 

 

 

 

Dnevni red 14. redne seje Občinskega sveta Občine Divača je bil izčrpan,  zato je županja ob 19.30   sejo 

končala . 

 

Potek seje je posnet v digitalni obliki, shranjen na CD-ju. 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK  PRIPRAVILA:                                                                           Ž U P A N J A :  

     Tatjana Cerkvenik, l.r.                                                                       Alenka Štrucl Dovgan, l.r.    


